
 Obec Dlouhé, Dlouhé 10, 592 55 p. Bobrová, IČO 00599361

Č. j. 02/24

Zápis z     11. zasedání zastupitelstva obce Dlouhé ve volebním období 2022 - 2026   

konaného dne 29. 2. 2024, od 18:00 hod, v     zasedací místnosti obce  

Přítomní členové ZO (9 z 9):
Hlavatá Jaroslava, Ing. Hlavatý Josef, Hubl Jiří, Krejsek Jan, Musilová Ludmila, Petera Roman, Ing. Stupka 
Jaroslav, Tulis Josef, Tulisová Pavlína
Omluven:        
Hosté: anonymizováno
Přítomní občané: Ing.anonymizováno, anonymizováno, anonymizováno (příchod 19.00, odchod 19.30)

Ověřovatelé zápisu:    Hubl Jiří, Krejsek Jan 
Zapisovatel:                Tulisová Pavlína

Navržený   program:    
1. Zahájení
2. Volba ověřovatelů zápisu
3. Informace od finančního poradce 
4. Schválení rozpočtu na rok 2024
5. Finanční dary organizacím v roce 2024: Domácí hospic Vysočina, Diakonie Broumov, Centrum pro 

zdravotně postižené, Babybox, Centrum Zdislava, Linka bezpečí, Český svaz včelařů, Domov 
Pomněnka

6. Zpráva o činnosti
7. Výběr varianty workoutového hřiště
8. Různé
9. Závěr

1) Zahájení 

Zasedání  Zastupitelstva  obce  Dlouhé  (dále  též  jako  „zastupitelstvo“)  bylo  zahájeno  v 18.00  hodin 
starostkou obce Jaroslavou Hlavatou, která  konstatovala, že zasedání bylo řádně svoláno. Informace podle 
§93 odst. 1 zákona o obcích byla na úřední desce (i elektronické) zveřejněna v souladu se zákonem po dobu 
nejméně           7 dní, a to od 22. 2. 2024 do 1. 3. 2024. Zastupitelé obdrželi pozvánku a materiály e-mailem,  
všichni přijetí potvrdili. Zastupitelstvo je usnášení schopné, přítomna nadpoloviční většina zastupitelů. 
Starostka seznámila s programem jednání, který zastupitelé obdrželi a dotázala se, zda chce někdo program 
doplnit. Nikdo nepožádal o doplnění a navržený program byl schválen. Vedením dalšího průběhu schůze 
pověřila starostka místostarostku obce (dále jen předsedající). 
Návrh usnesení č. 02/24/01 – Zastupitelstvo obce schvaluje program dnešního jednání. 
Hlasování:  9 pro, 0 proti, 0 se zdržel – schváleno

2) Volba ov  ěř  ovatel  ů   zápisu  
Starostka navrhla za ověřovatele zápisu Jiřího Hubla a Jana Krejska.  
Návrh usnesení č. 01/24/02 – Zastupitelstvo obce určuje za ověřovatele Jiřího Hubla a Jana Krejska. 
Hlasování: 9 pro, 0 proti, 0 se zdržel – schváleno
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3) Informace od finančního poradce
Finanční  poradce informoval  o  výnosu za 7 měsíců investování  do Monetiky.  Připravil  nám prezentaci.  
Úrokové sazby ČNB klesají – klesají úroky na spořících účtech. Hodnota dluhopisů roste a jejich výnosy  
jsou na špičce – zejména českých státních dluhopisů. Inflace zredukovaná na 2,3 %. Současný stav – vloženo  
2 000 000,- Kč, Aktuální hodnota 2 053 000,- Kč. (nyní výnos 5,6 %). Pravidelné investice. Moneta 4,45 % 
nyní úrok. Dluhopisy – na jak dlouhý horizont – jdou kdykoliv vybrat (do týdně). Doporučuje převod do 
Conseq korporátních dluhopisů.  
Dotaz  Tulis  Josef  –  nyní  dluhopisy  zejména  státní  reagují  na  sazby  ČNB.  Je  to  dluhopisový fond,  ne  
jednotlivý dluhopis. Poplatky – 1 % z investované částky. Roční výnos při nákupu zůstává v té výši. 
Usnesení 02/24/03 - Zastupitelstvo obce bere na vědomí. 

4) Schválení rozpočtu na rok 2024
Zastupitelé obdrželi návrh rozpočtu po zveřejnění na úřední desce obce k prostudování a k připomínkám. 
Návrh byl vyvěšen od 13. 2. 2024, splněno vyvěšení po dobu nejméně 15 dnů, připomínky k návrhu rozpočtu 
obecní úřad neobdržel. Účetní obce informovala, že návrh rozpočtu byl sestaven za jednotlivé § na základě 
minulých  let  a  se  zapracováním připravovaných  akcí.  Zastupitelé  e-mailem  obdrželi  i  návrh  na  rozpis 
rozpočtu. 
Návrh  rozpočtu  byl  promítnut  dataprojektorem  a  projednán.  Projednány  finanční  dary  jednotlivým 
organizacím, které obec pravidelně každoročně podporuje - schváleno v navrhovaném znění (pouze přesun 
v příjmové části z paragrafu vodovodu na Fond vodovodu ve výši 20 000,- Kč). Dále bylo odsouhlaseno, že 
pravomoc pro starostku zůstává stejná (viz Směrnice č 1/2022 schválená zastupitelstvem 24.2.2022). 
Návrh usnesení č.  02/24/04 –Zastupitelstvo obce Dlouhé schvaluje rozpočet obce na rok 2024 jako 
vyrovnaný s příjmy a výdaji  ve výši  7 275 000,-  Kč.  Rozpis rozpočtu provádí správce rozpočtu,  tj. 
účetní.
Hlasování: 9 pro, 0 proti, 0 se zdržel – schváleno

5) Finanční dary organizacím v     roce 2024: Domácí hospic Vysočina, Diakonie Broumov, Centrum pro   
zdravotně postižené, Babybox, Centrum Zdislava, Linka bezpečí, Český svaz včelařů, Domov 
Pomněnka
V tomto bodě schvaluje zastupitelstvo jmenovitě finanční dary pro organizace, které jsou ve schváleném 
rozpočtu. 
Domácí hospic Vysočina, o.p.s. 5 000,00
Domov Pomněnka – Diakonie ČCE-středisko Myslibořice 5 000,00
STATIM, z.s. - Babybox pro odložené děti 1 000,00
Diakonie Broumov (sbírka šactva) 1 500,00
Centrum Zdislava, p.o. 22 000,00
Centrum Zdravotně postižených, o.p.s. 1 000,00
Linka bezpečí, z.s. 500,00
Český svaz včelařů, z.s. 2 500,00
Celkem 53 500,00

Návrh usnesení č. 02/24/05 – Zastupitelstvo obce schvaluje poskytnutí finančních darů následujícím 
organizacím Domácí hospic Vysočina, o.p.s.  ve výši 5 000,- Kč, Diakonie ČCE-středisko Myslibořice – 
Domov Pomněnka v NMNM ve výši  5 000,-  Kč,  STATIM,  z.s.  Babybox pro odložené  děti  ve  výši 
1 000,- Kč, Diakonie Broumov ve výši 1 500,- Kč, Centru Zdislava, p.o ve výši 22 000,- Kč, Centru 
zdravotně postižených, o.p.s. ve výši 1 000,- Kč, Lince bezpečí 500,- Kč a Českému svazu včelařů, z.s., 
místní organizace NMNM ve výši 2 500,- Kč. 
Hlasování: 9 pro, 0 proti, 0 se zdržel – schváleno

6) Zpráva o činnosti
Místostarostka podala zprávu o činnosti od minulého jednání, které se konalo před 14 dny. 
- Včera  nám byl  předán  od  firmy  PaL  Velké  Meziříčí  zametací  kartáč  se  zásobníkem.  Dnes  pracovník  obce 

vyzkoušel a učí se s ním. Zametena asi polovina obce. Měnili i ramena u čelního nakladače, co byla reklamace.  
Bohužel někdo objednal na menší traktor, museli je odvézt, zatím nevíme, jak bude řešeno dál. Pracovník obce 
požádal, zda by se nemohl zakoupit ještě paletizační vidle. Cenová nabídka od PaL VM 17.400,- Kč bez DPH, na  
internetu lze najít za 10 000,- Kč včetně DPH. Poptávali jsme ještě drapákové vidle s přidržovačem, ale tam je 
cena hodně vysoko              33 800,- Kč bez DPH. Vysoká cena, zatím ne. 
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- Řešeno upřesnění ozvučení do KD, finalizace pro poptávku 3 firem. 
- Malotraktor Mitsubishi – pan anonymizováno z Nové Vsi by zkusil opravit
- Obdrželi jsme návrh Smlouvy o dílo s firmou DIS projekt na zpracování územního plánu obce – cena odpovídá 

nabídkové ceně, zastupitelé souhlasí s podpisem smlouvy starostkou
- Pracovník obce vyčistil  od náletů oplocenku pod Polňákem, prořezal  okolo cesty za bývalou školní zahradou, 

domluveno pokácet  stromy. Ing.  anonymizováno opravil  oplocenky na Kříštici pod skládkou i u Skalníkovy 
boudy, postupně bude také oddělávat kůly ve větrolamu.

- Podat žádost o dotaci na Odpadové hospodářství – 2 lodní kontejnery s obloukovou plachtou místo dřevěné boudy 
za OÚ. Chystáme se zajet do Třebíče, podívat se.  

- Před kostelem v Bobrové se po delší době, asi 2 letech, znovu otevřela otázka vydláždění cesty ke kostelu, do 
sákristie a k faře. Zítra proběhne schůzka se starosty obcí farnosti Bobrová s farářem, se zástupci z Bobrové a 
pastorační  rady.  Bobrová  se  dotazuje,  zda  by  obce  z farnosti  přispěli,  žádost  jsme  obdrželi  již  před  lety  za 
minulého zastupitelstva, které souhlasilo. Co sbírka na Floriána?

- Znovu  urgován  projekt  na  zasíťování  parcel  –  Ing.anonymizováno slíbil  v pondělí,  dnes  poslal  pouze  na 
komunikaci, ale sdělila jsem mu, že v první fázi nebudeme řešit komunikaci, potřebujeme hlavně vodovod, el.en., 
veřejné osvětlení, rozhlas a odvodnění (v první fázi ať mají stavebníci povoleny DČOV se vsakováním). Případný 
odvod vody do potoka by se řešil později. 

- Na pozemku pro parcely navrhujeme vykácet 3 stromy, které by vadily při výstavbě sítí – jsou to švestky. Nějaké  
stromy vykácíme i na bývalé školní zahradě, je tam jeden nemocný a 1 překáží při vjezdu bránou. Osloven pan  
anonymizováno z Věcova na vyřezání z lípy, která byla na návsi – přijede se podívat – cca co 10 cm výšky, to 
1 000,- Kč. 

- Projektant anonymizováno přijede v úterý na konzultaci k projektu na Hasičskou zbrojnici. 
- Prodejna COOP zaslala žádost od zaslání čestného prohlášení, že by si podali žádost do dotačního programu na 

Vesnické prodejny 2023. Po urgenci poslali výsledek hospodaření prodejny za rok 2023, zisk 69 566,40. Nevidíme 
důvod.

- Objednán materiál na vydláždění u prodejny na návsi a zatravňovací čtverce u KD, v pondělí dovezou. 
- Opravy děr v místních komunikacích – dohodnuto s KSÚS, že by v květnu udělali – nachystáme si. 
- Předsedající informovala, že kontaktovala bratry anonymizováno, jestli by obci neprodali pozemky a případně i 

dům č.p. 81 po bývalém panu starostovi. Dle prvotního dotazu by to možné bylo. Zahradu si chtějí ale určitě  
ponechat, ale jsou ochotni odprodat část, aby mohly být propojeny Skalky. Zastupitelé jsou rozhodně pro, souhlas 
i s případným odkupem domu č.p. 81, který by se dal v budoucnu přestavět na byty (sociální?), případně by se 
našlo  jiné  využití.  Obec  se  již  několik  let  snaží  získat  nějaké  pozemky,  ale  nedaří  se.  anonymizováno 
upozorňoval,  že pole za Kopci je pronajato  anonymizovánoa byl by rád, aby mu ho obec v případě prodeje 
pronajímala dál. Všichni zastupitelé souhlasí, pronájem by přešel na obec.  

Návrh usnesení  č.  02/24/06a)  – Zastupitelstvo obce schvaluje  uzavřít  smlouvu o dílo s firmou DIS 
projekt, s.r.o. na zpracování Územního plánu obce. 
Hlasování:  9 pro, 0 proti, 0 se zdržel – schváleno

Návrh usnesení č. 02/24/06b) – Zastupitelstvo obce pověřuje místostarostku se starostkou k jednání 
s anonymizováno ohledně odkupu nemovitostí v Dlouhém. 
Hlasování: 9 pro, 0 proti, 0 se zdržel – schváleno

7) Výběr varianty workoutového hřiště
Diskutovány varianty dopadové plochy.  Jako nejvhodnější  na  údržbu se  jeví  litá  guma,  ale  je  i  cenově 
nejdražší. Michaela Knížková navrhuje štěpky, dle jejího názoru nejměkčí dopad a nejlevnější varianta. Proti  
tomu názor, že štěpka se bude postupem času ztrácet, zahnívat a mohou do ní chodit kočky apod. Většina 
zastupitelů nebyla pro štěpku. Zjistit životnost lité gumy. Nechat zpracovat vizualizaci - pod workout litou  
gumu, pod lanovou pyramidu kačírek, zbytek tráva, jak by to vypadalo.. Další možnosti by byla umělá tráva.  
Po diskusi rozhodnuto, že zastupitelé pověřují dopracováním návrhu workoutu zastupitele Jaroslava Stupku a 
Josefa Hlavatého včetně rozhodnutí o konečné variantě dopadových ploch.
Návrh usnesení č. 02/24/07a) – Zastupitelstvo obce schvaluje podat žádost o dotaci z MMR na projekt 
Místo aktivního odpočinku v Dlouhém (workoutová sestava a lanový prvek) jako odměnu za Bílou 
stuhu v soutěži Vesnice roku.
Hlasování: 9 pro, 0 proti, 0 se zdržel - schváleno

Návrh usnesení č.  02/24/07b) – Zastupitelstvo obce pověřuje Jaroslava Stupku a Josefa Hlavatého 
dopracováním konečného návrhu workoutu a lanového prvku.  
Hlasování: 9 pro, 0 proti, 0 se zdržel - schváleno
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8)   Různé   
a) Žádost o finanční dar pro Domácí hospic sv. Mikuláše z Velkého Meziříčí – po zveřejnění pozvánky přišla 
žádost o finanční dar. Doposud u nás Domácí hospic z Velkého Meziříčí službu neposkytoval (v žádosti 
mají, že dojíždí do 30 km). Převážil  názor, že pokud by se o někoho z  obce začali  starat,  aby si žádost 
poslali.
Návrh  usnesení  č.  02/24/08a)  –  Zastupitelstvo  obce  neschvaluje  poskytnutí  finančního  daru  pro 
Domácí hospic sv. Mikuláše z Velkého Meziříčí z důvodu, že v obci zatím neposkytují své služby.    
Hlasování: 9 pro, 0 proti, 0 se zdržel - schváleno
b) Předsedající vznesla dotaz, zda někdy neudělat Setkání s občany – beseda s občany na téma: Silnice do 
Bobrové, čištění odpadních vod v obci, workout…, návrhy od občanů apod. – většina zastupitelů si myslí, že 
kdo chce, tak informace má a kdo se nezajímá, stejně nepřijde. 

c) Předsedající informovala, že příští zastupitelstvo proběhne výjimečně ve středu 27.3.2024 (ve čtvrtek je 
zelený čtvrtek) a hlavním bodem bude schválení zadání územního plánu.

Předsedající vyzvala zastupitele k diskusi. Byly vzneseny tyto podněty:
- Krejsek Jan –  rybník na Podvesnicí – zkontrolovat betonový přeliv, zdá se mu, že tam podtéká voda asi na  
3 místech. V záruce to již není, rybník se kolaudoval v roce 2015 (záruka byla 5 let). Bylo by potřeba natřít 
zábradlí – mohli by se v létě vzít brigádníci.  
Dále naplánovat ořezání větví kolem cest – prioritně na cestě do Branišova…. U Polňáka…
- Hubl Jiří – zda nepokračovat ve vysazování stromků, oslovit firmu, která sázela na Podvesnicích. Např.  
podél  cesty do Branišova po pravé straně pokračovat  v započaté výsadbě. Musel by souhlasit  soused (v 
katastru náhled na vlastníky). Krejsek – sázet stromy, co rostou do výšky u cest, např. hrušky, topoly… Dalo 
by se sázet např. na Přehrázkách, tam má obec pozemek. Zatím diskuse, bez závěru. 

10) Závěr
Předsedající poděkovala všem za účast a ukončila jednání ve 20:00 hod.

Zápis byl vyhotoven dne: 1. 3. 2024
Zapsal: Tulisová Pavlína    ….………………….…………

Ověřovatelé zápisu:       Hubl Jiří ……………………….………..

      Krejsek Jan     ……………………………..….

Hlavatá Jaroslava, starostka obce………………………….
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